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To: @minvws.nl

Ce: @minvws.ni};IEEE)EEE @minvws.ni]
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Sent: Thur 12/17/2020 10:13:21 PM

Subject: RE: Stukje voor de brief over pgb houders

Received: Thur 12/17/2020 10:13:21 PM

Hallo EEEY
Dank voorje reactie.

Wat betreft de eerste tranche, die was echt alleen op de genoemde groepen gericht en niet op alle extramuraal werkende

zorgverleners van risicogroepen. Bij de cliénten zijn, zoals geadviseerd door de Gezondheidsraad, de "geclusterd” wonende

groepen meegenomen. Aan de kant van de zorgverleners is voor een iets bredere groep gekozen, omdat de groep medewerkers

in de zorg thuis overlapt met de groep medewerkers in verpleeghuizen en kleinschalige woonvormen, zeker nu door ziekte er

veel uitval van personeel is in de verpleeghuizen. In de gehandicaptenzorg idem, mensen werken vaak deels in de extramurale

dagbesteding en deels in een instelling.

De clienten die individueel zarg via pgb ontvangen hebben we niet meegenomen, de zorgverleners ook niet.

Dus als zij als volgende groep meegaan, is dat niet als onderdeel van de eerste tranche.

We kunnen pas aangeven dat zij worden meegenomen, en hoe, als besloten is in welke tranche zij meegaan.
Daarom zou ik het nu niet zo benoemen als in jouw tekstvoorstel.

Groeten,

van: [IESECHN) EES @minvws.ni>

Verzonden: donderdag 17 december 2020 19:11

Aan: 512 512e |] @minvws.nl>

cc: 5128 )= ICE)EEETR© rinvws.nl>
Onderwerp: RE: Stukje voor de brief over pgh houders

Best [INEKECINL
Dank voorje terugkoppeling. Ik voel absoluut mee dat de leveringsvorm van de zorg niet leidend mag zijn bij het bepalen wie het

eerste vaccin krijgt.

De korte passage voor de brief van maandag is daarbij bedoeld om uitzicht te geven aan pgb zorgverleners omdat deze niet allemaal

even eenduidig te benaderen zijn via de zorginstellingen/ -aanbieders.

Uitgangspunt bij het opstellen van deze korte tekst is onderstaande passage uit de COVID brief van vorige week:

“Het kabinet wil starten met het vaccineren van de kwetsbare groepen waar de kans op ernstige ziekte en overlijden het hoogst is,

en de zorgmedewerkers die met deze groepen werken. Binnen deze eerste groep wil ik het vaccin van BioNTech/Pfizer inzetten voor

het vaccineren van de zorgmedewerkers in de verpleeg(huis)zorg, gehandicaptenzorg , en

Dit gebeurt op centrale locaties. Zo kunnen de eerst beschikbare vaccins

van BioNTech/Pfizer zo goed en efficient mogelijk worden gebruikt. Ook worden de meest kwetsbare doelgroepen, zoals het

uitgangspunt was en blijft, zo optimaal mogelijk beschermd. In het advies van de Gezondheidsraad is deze ringbescherming ook

geadviseerd. Omdat in de eerste maanden van 2021 ook registratie en levering van het vaccin van Moderna wordt voorzien, kiezen

we ervoor dit vaccin aan te bieden aan de bewoners van verpleeghuizen en instellingen voor mensen met een verstandelijke

beperking, inclusief kleinschalige woonvormen. Dit vaccin is naar verwachting meer geschikt voor kleinschalige distributie en mede

daardoor eenvoudiger toepasbaar op deze locaties.”

Gelet op de gemarkeerde stukken, ben ik ervanuit gegaan dat de eerste tranche niet alleen uitgaat van intramuraal (incl.

wooninitiatieven), maar ook voor extramuraal werkende zorgverleners van risicogroepen.

Dit heb ik ock zo besproken met de collega’s van pdCOVID1S. Kun je dan in de lijn vinden van het procesantwoord wat we geven aan

pgb zorgverleners in de Kamerbrief over vaccineren?

Groet,

Van: SEE EE© invws n>
Verzonden: donderdag 17 december 2020 18:30
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Ik zie dat in het bijgaande tekstvoorstel de financieringsvorm leidend is, nl. wanneer worden alle pgb-zorgverleners
gevaccineerd? Dit lijkt ons geen juiste insteek.

Hoe het advies van de Gezondheidsraad is vertaald naar de eerste tranche, is als volgt: als eerste worden bewoners van

verpleeghuizen, intramurale gehandicapteninstellingen en kleinschalige woonvoorzieningen gevaccineerd. Het uitgangspunt

hierbij is geclusterd wonen, ook als dat via pgb wordt gefinancierd. Dit geldt ook voor de betrokken zorgmedewerkers. We zijn
ervan uitgegaan dat zij worden benaderd via de woonvorm waar zij werken.

Cliénten die zorg via pgb ontvangen en niet geclusterd wonen, zijn nu niet meegenomen, evenmin hun zorgverleners. Deze

zitten dus in een volgende tranche. Het lijkt ons niet verstandig ze zo gezamenlijk te noemen, we benadrukken dan dat een deel

niet wordt meegenomen.

We stellen voor om tekst over pgb zorgverleners niet onder het kopje met die leveringsvorm te zetten, maar aan te sluiten bij de

risicogroep waar zij op grond van de vaccinatiestrategie bij horen.

Groeten JERERNlen

Verzonden: donderdag 17 december 2020 16:32

Aan: 5.1.2 JE minvws.ni>; SEE) EEE© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Stukje voor de brief

Even bespreken?

Van:IEEEEY @ minvws.ni>

Verzonden: donderdag 17 december 2020 15:00

Aan: JEM invws.n>
Onderwerp: FW: Stukje voor de brief

var:IEEE
Verzonden: donderdag 17 december 2020 14:27
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Onderwerp: Stukje voor de brief

EEE

In onze gesprekken vandaag heb ik gemeld dat zorginhoudelijk, pgb zorgverleners voldoen aan alle definities van de

vaccinatiestrategie vallen.

Maar dat tegelijkertijd door de leveringsvorm van de zorg, deze groep niet eenduidig benaderd kan worden.

pgb zorgverleners die via instellingen werken, worden wel gewoon via een instelling benaderd.

Daarom bijgevoegd de passage voor de Kamerbrief.

Is dit voor jullie een goede weergave van onze gesprekken en de richting die we voorstaan?

Indien dat zo is, kijk ik ook uit naar het meedenken over hoe we de groep pgh zorgverleners kunnen bereiken en op laten komen

voor een vaccin.

Met vriendelijke groet,

| Ministerie van VWS | BEER @minvws.nl |
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